
      
    
 
   
 

 
    HERNING SOGNS MENIGHEDSRÅD 

Østre Kirkevej 1  
7400 Herning 

 
 

Menighedsrådsmøde i Kirkehuset den 10. november 2016 kl. 18.30 
 
Afbud fra Maurits Dirdal, Ulrik Torp Svendsen, Arne Laugesen, Poul Nygaard Kristensen og Carsten 
Færch. 
Indledning ved Torben Sørensen 
 
Dagsorden: 

1. Formand og næstformand. 
A. Årsregnskab 2015 er 

godkendt af provstiet 
B. Indbydelse til optagelse 

af nytårsgudstjeneste. 
C. Evaluering af lægmands-

læserordningen 
D. Drøftelse af anvendelsen 

af AV-udstyret 

 
Punktet udsættes. 
 
Formanden orienterede om indbydelsen. 
 
Der var tilfredshed med ordningen, som der er enighed om at  
fortsætte.  
Der var enighed om, at AV-udstyret fungerer godt, og at det 
grafisk fremtræder pænt. Praksis i forbindelse med anvendelsen 
blev drøftet. Enkelte detaljer drøftes mellem præster og opera- 
tører. 

2. Kontaktpersonen. 
A. Kordegn i kirken: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

B. Opdatering vedr. den 
operationelle ordning 
med lovsang under nad-
ver 

 
6/11 Torben Sørensen 
13/11 Ulrik Baun 
20/11 Arne Laugesen 
27/11 Arne Bach 
4/12 Karen Bunk 
11/12 Ulrik Baun  
18/12 Torben Sørensen 
24/12 kl. 10 Elin Hansen 
24/12 kl. 14 Elin Hansen 
24/12 kl. 15.15 Klaus Lytzhøft 
24/12 kl. 16.30 Arne Laugesen 
25/12 Karen Bunk 
26/12 Arne Bach 
1/1 Ulrik Baun 
 
Formanden orienterede om den igangværende dialog mellem  
Mads Bille og de frivillige musikere. 

3. Kirkeværgen.  Der forelå intet. 



4. Kirkeudvalget.  Der er indhentet tilbud på nyt højttaleranlæg, som drøftes i det 
nye kirkeudvalg.  

5. Præstegårdsudvalget. Arbejdet med opførelse af en ny carport på Ranunkelvej er  
igangsat. Byggeledelsen i forbindelse med projektet blev drøftet. 
Kristian Moesgaard følger op på dette. 

6. Aktivitetsudvalget.  
 
 

7. Korudvalget. 
 
 

 
8. Byggeudvalget.  
 

 
9. Øvrige udvalg  

A. Deltagelse i Folkekir-
kens Nødhjælps lands-
indsamling 

Ulrik Baun fortalte om de tre sogneaftener om det lokale diakonale 
arbejde og om adventsfesten den 7. december kl. 18. 
 
Karen Bunk fortalte om opførelsen af Mozarts Requiem. Rådets 
medlemmer inviteres til opførelsen af Bachs Juleoratorium den 
30. november kl. 19.30. Besked gives til Karen Bunk om deltagelse. 
 
Formanden fortalte om den fremtidige organisering af udvalget og 
dets videre arbejde. 
 
 
Det besluttedes, at sognet deltager. Jens Moesgård Nielsen koor- 
dinerer den videre proces. 

10. Medarbejderrepræsentant. Der forelå intet. 

11. Kassereren  Der forelå intet. 

12. Præsterne.  Bo Knudsen fortalte om en vellykket konfirmandlejr og om for- 
løbet af reformationsgudstjenesten. 
Jens Moesgård Nielsen fortalte om BUSK-gudstjenesten og til- 
rettelæggelsen af julens gudstjenester. 
Svend Erik Søgaard fortalte om tilrettelæggelsen af Kirkens 
Korshærs landsindsamling 1. søndag i advent i samarbejde med 
Bethania. Der er efter planen indflytning i det nye sygehus i  
begyndelsen af 2020. Hospitalskirkeudvalget fungerer godt. 

13. Næste møde Første ordinære møde i det nye råd afholdes den 15. december 
2016. 

14. Eventuelt.  
Efter mødet inviteres delta-
gerne til kaffe og hyggeligt 
samvær hos Arne Bach, 
Hartmannsvej 14 
 

15. Protokollen underskrives. 
 

Per Lindved erindrede om, at der ikke er sket afrapportering af 
arbejdet med gennemgang af klokkeregulativet og -praksis.  
Bo Knudsen følger op herpå. 

 
 


